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Vážení spoluobčané
Podzim klepe na dveře a blíží se čas 
bilancování. Jen ten, kdo se osobně 
účastnil jednání zastupitelstva města, 
kontrolního, finančního výboru včetně 
již zrušeného výboru rozvoje města, 
pocítil napětí, v jakém se později 
přijatá usnesení rodila. Je mi jasné, že 
každé zastupitelstvo je a bude tvrdým 
střetem dvou politických formací 
s odlišnými cíli. 

Většina obyvatel nevolila v komu-
nálních volbách Liběhrad a TOP 09 
kvůli tváři jeho protagonistů. Jsem 
přesvědčen, že nám voliči dali mandá-
ty proto, abychom prosazovali rozvoj 
města. Kdo je realista, ten si projde 
město a vidí. Jsou tu však opoziční 
zastupitelé, kteří vidí, ale neuznají. 
Divíte se proč? 

Možná proto, že naplňují svou 
filozofii bojkotu důležitých rozhod-
nutí města. Je to jednoduché, když 
nestavíme, nic nevznikne – například 
parkoviště, stanoviště kontejnerů, 
fasády, spolkový dům, rekonstrukce 
školky, školy atd. Následně budeme 
kritizováni pro nečinnost. 

Opoziční bojkot je značný a začíná 
návrhy na odklady akcí až po neúnos-
né zdržování a nesmyslné obstrukce. 
Kvůli této obstrukční politice Libčické-
ho občanského spolku stále nemáme 
sociálně-zdravotnické zařízení RHG, 
spolkový dům a další investice města 
jsou permanentně zpochybňovány. 
Prostě řečeno, kdo chce pracovat, 

hledá způsoby, kdo pracovat nechce, 
hledá důvody. Koaliční zastupitelé se 
rozhodně nedají zastrašit a volební 
sliby dané voličům splní. LOS by si 
měl na čistý papír napsat, co kromě 
bojkotu a rozsévání nenávisti pro naše 
město udělal. Konečně závěrečný účet 
předloží voliči. n

Pavel Bartoš, starosta

informace
Velkoobjemové kontejnery
SOBOTA 10. 10. 8.00–12.00
n   Ke Studánkám
n   Pod Saharou u č. p. 705
n   Kralupská
n   Tržní / Nerudova
n   Letecké náměstí

Termíny svozu bioodpadu
PONDĚLÍ 5. 10., 19. 10., 2. 11.
Hnědé popelnice se vyvážejí vždy 
lichý týden. 

Termín mobilního svozu  
nebezpečného odpadu
ÚTERÝ 13. 10.
n    Letky 16.00–16.40  

pod křižovatkou ul. Letecká  
s ul. K Přívozu

n   Libčice 16.45–17.30   
spodní část náměstí Svobody 

n   Chýnov 17.35–18.00 
sídliště Pod Saharou, parkoviště 
u domu č. p. 685–687 (Stará 
Sahara) 

NABÍDKA ZAMĚSTNÁNÍ
PEDAGOG AJ, Č, F  
PRO 2. STUPEŇ 
ASISTENT/KA PEDAGOGA
Základní škola Libčice nad Vltavou 
hledá nové pracovníky. Nabízíme 
částečný i plný pracovní úvazek, 
odpovídající platové ohodnocení, 
benefity, osobní rozvoj a vzdělání.
E: bahensky@skola.libcice.cz
OPERÁTOR VÝROBY
Firma Koever CZ, s. r. o.,  
hledá dělníky do výroby.  
E:  j.laurin@koever.de
T: 774 456 434

KLUB SENIORŮ
Pravidelná setkání ve středu, 
od 14 hodin ruční práce.

ČESKÁ POŠTA 
otevírací doba od 1.10. 2020
pondělí 10–12 a 13–18
úterý 8–12 a 13–16
středa 10–12 a 13–18
čtvrtek 8–12 a 13–16
pátek 8–12 a 13–16

kalendář akcí

 ST, SO, NE  
 4. 10.–31. 12.    14–18    VÝSTAVA 

Neboj Karlín
Výstava malířky Michaely Petrů, 
možno zhlédnout i po domluvě
arto.to galerie v Uhelném mlýně

 PO 5. 10.    15.00–16.30 
Den architektury
Prohlídka areálu Uhelného mlýna 
a Kotelny

 SO 10. 10.    9–12    TRHY 

Farmářský trh
Plno čerstvých potravin a produktů 
lokálních výrobců
Farní zahrada u evangelického kostela

 SO 10. 10.    14.00    HUDBA 

Otevřená zahrada
12. ročník festivalu sborového zpěvu 
s tématem folklor evropských zemí 
Evangelický kostel a farní zahrada

 ČT 15. 10.    18.00    BESEDA 

Host Moniky Le Fay
Debata tentokrát s Karlem Schwar-
zenbergem
Kotelna

 SO 17. 10.    10–12    TANEC 

Taneční workshop
Objevte svou energii pod vedením 
tanečnice Cécile da Costa. 
Uhelný mlýn

PÁ 23. 10.    20.00    FILM 

Líza, liščí víla
Trochu černá, trochu romantická a tro-
chu fantasy komedie, Maďarsko, 2015
Kino Kotelna

 SO 24. 10.    9–12    TRHY 

Farmářský trh
Plno čerstvých potravin a produktů 
lokálních výrobců
Farní zahrada u evangelického kostela

 SO 24. 10.    19.00    HUDBA 

Rumtorád
Posezení s country hudbou a hostem 
kapely
Plovárna

 NE 25. 10.    10.00    SPORT 

Libčický běh
Tradiční okruh Libčicemi, trasa pro 
děti, ceny pro vítěze
Náplavka

 ČT–PÁ 29.–30. 10.    PRO DĚTI 

Malinové podzimní prázdniny
Určeno pro děti od 6 do 10 let
Více na www.mcmalina.cz

 SO 7. 11.    9–12    TRHY 

Farmářský trh
Plno čerstvých potravin a produktů 
lokálních výrobců
Farní zahrada u evangelického kostela

.
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RADA MĚSTA 2. 9. 

n  Na základě doporučení výběrové 
komise rozhoduje o přidělení veřejné 
zakázky Parkovací stání pod Leteckou 
ulicí firmě Miloš Brejcha za nabídko-
vou cenu 884 730 korun.

n  Seznámila se a souhlasí se zněním 
zápisu do kroniky města za rok 2018.

n  Bere na vědomí zápis komise pro 
média.

n  Doporučuje zastupitelstvu města 
schválit nový řád veřejného pohřebiště 
2020, který byl zpracován v souvislosti 
s novou legislativou.

n  Bere na vědomí výsledek jednání 
konkurzní komise na pozici ředitele ZŠ 
a potvrzuje její závěr, že žádný účast-
ník nebyl shledán vhodným. Do doby 
nového výběrového řízení povede školu 
pověřený ředitel.

n  Nedoporučuje zastupitelstvu města 
souhlasit s odprodejem části pozemku 
města číslo 144/1 a 143/1 v katastru 
Letky o výměře 5 m2 žádnému z ža-
datelů. Navrhuje ponechat pozemek 
v majetku města z důvodu umístění 
inženýrských síti.  

n  Souhlasí s konáním 13. jednání za-
stupitelstva města 16. září od 18 hodin 
v obřadní síni.

n  Doporučuje zastupitelstvu města 
souhlasit s přijetím dotací MPSV a MF.

n  Doporučuje zastupitelstvu města 
schválit rozpočtové opatření číslo 
3/2020.

n  Doporučuje zastupitelstvu města vzít 
na vědomí čerpání rozpočtu města za 
první pololetí 2020.

n  Pověřuje úsek správy majetku 
vydáním nového stanoviska ke stavbě 
Libušina č. p. 69, neboť majitel požádal 
o projednání dopravy v klidu. 

n  Souhlasí s přidělením služebního 
bytu pro učitele ZUŠ.

n  Projednala návrh zadání a soutěžní 
podmínky architektonické soutěže 
TŘI V JEDNOM PRO LIBČICE NAD 
VLTAVOU a doporučuje zastupitelstvu 
města schválit zadávací dokumentaci.

n  Pověřuje starostu projednáním řešení 
organizace čekání pacientů v ordinaci 
praktického lékaře.

n  Bere na vědomí informaci o přípravě 
cyklostezky Středočeským krajem.

RADA MĚSTA 23. 9. 

n  Bere na vědomí informaci starosty 
o přidělení zakázky vánoční LED osvět-
lení stromů firmě Ateliér Maur, s. r. o., 
za cenu 121 209 korun.

n  Souhlasí s podáním žádosti o dotaci 
na vybudování digitálního povodňo-
vého plánu a varovného a výstražného 
systému ochrany před povodněmi.

n  Souhlasí s přidělením náhradního 
bezbariérového ubytovacího prostoru.

n  Souhlasí s koupí pracovního auto-
mobilu Citroen včetně přestavby na 
třístranný sklápěč od firmy Auto Mrk-
vička, s. r. o., za cenu 788 557 korun.

n  Jmenuje od 1. října Jakuba Šímu do 
funkce kulturního referenta.

ZASTUPITELSTVO MĚSTA 16. 9. 

n  Vladimír Urbánek podal rezignaci na 
funkci zastupitele a starosta města pře-
dal osvědčení o vzniku mandátu Vladi-
míru Doušovi, který kandidaturu přijal 
a složil slib zastupitele bez výhrad. 

n  Bere na vědomí čerpání rozpočtu 
města za první pololetí s celkovými  
výdaji 18 231 183 korun a příjmy 
74 272 910 korun včetně zůstatku  
roku 2019.

n  Souhlasí s přijetím dotace MPSV 
80 837 korun na odměny pro pečova-
telskou službu, dotace MPSV 37 469 
korun pro ZŠ na obědy a dotace MF 
141 tisíc korun na volby.

n  Schvaluje rozpočtové opatření 
3/2020 s celkovými výdaji 102 901 300 
a příjmy ve výši 102 901 300 korun 
s příslušnými úpravami uvedenými 
v zápisu.

n  Schvaluje řád veřejného pohřebiště 
2020 s úpravami.

n  Nesouhlasí s prodejem části pozem-
ku města o výměře 5 m2 v katastru 
Letky.

n  Schvaluje zadání a soutěžní podmín-
ky architektonické soutěže. 

n  Souhlasí s koupí pozemku od Řím-
skokatolické farnosti Roztoky za cenu 
40 000 korun.

n  Bere na vědomí zprávu finančního 
výboru a rezignaci Vladimíra Urbánka 
a jmenuje členem finančního výboru 
Antonína Hořínka.

n  Bere na vědomí zprávu kontrolního 
výboru. 

n  Bere na vědomí informaci předsed-
kyně výboru rozvoje města a ruší výbor 
rozvoje města.

n  Bere na vědomí informaci místosta-
rosty o dotacích. n red

Zápisy z jednání rady města  
a zastupitelstva města jsou  
dostupné na webu města.

Nejdůležitější body z jednání města

VŠICHNI JSME SVĚDKY NÁRŮSTU 
POČTU AUT V NAŠEM MĚSTĚ. 
JE NEZBYTNÉ MÍT KONKRÉTNÍ 
PŘEDSTAVU O STAVU AKTIVNÍ 
DOPRAVY I DOPRAVY V KLIDU VE 
MĚSTĚ. 

Město se rozrůstá, a když uváží-
me aktuální dopravní situaci 
v klidu (parkování) v někte-

rých částech města s přihlédnutím 
k plánované výstavbě městského domu, 
sportovní haly a sociálně-zdravotního 
zařízení, je zřejmé, že takovou studii 
potřebujeme.

Každé realizaci parkovacího systému 
předchází studie zaměřená na vytíže-
ní parkovacích kapacit, nedovolené 
parkování, skutečnou poptávku, podíl 
parkovacích míst pro rezidenty a ne-
rezidenty a podobně. Vedení města 
začátkem léta vybralo zpracovatele 
této studie. Začátkem školního roku 
proběhl terénní průzkum monitorování 
počtu zaparkovaných aut v ulicích měs-
ta, což je jeden ze vstupů pro následný 
návrh opatření. Studie se zabývá: 

1.  stanovením predikované potřeby 
kapacit dopravy v klidu v jed-
notlivých denních scénářích – 
všední den a víkend, 

2.  stanovením stávajících kapacit 
dopravy v klidu včetně parková-
ní v ulicích, 

3.  návrhem na zvýšení kapacity 
dopravy v klidu včetně návrhu 
nových ploch pro parkování 
a odstavování vozidel, 

4.  návrhem případné regulace 
dopravy v klidu ve vybraných 
částech řešeného území (zóny 
placeného stání, rezidenční 
zóny, časová regulace parková-
ní, zjednosměrnění vytipova-
ných ulic atp.)

Studie řeší problematiku dopravy 
v klidu ve vybraných lokalitách města 
a zahrnuje dvě varianty. Varianta měst-
ské centrum s přilehlými zónami (cen-
trum, sokolovna, plovárna) bude mimo 
jiné podkladem pro architektonickou 
soutěž. Varianta širší centrum města, 
která je rozšířena o sídliště a Letky, řeší 

předpokládaný nárůst počtu obyvatel 
a s tím spojené zvýšené nároky na par-
kování u nádraží a škol. n

Pavel Bartoš, starosta

DOPRAVA

Studie parkování ve městě

Osvědčeným postupem rozkvě-
tu města je, když zastupitelé 
navrhnou možné rozvojové 

akce a následně investiční komise 
doporučí radě města, co dělat. Investi-
ce schvaluje zastupitelstvo města. Pak 
nastává skutečná realizace projektů, 
staveb a oprav majetku města. Inves-
tiční komise je složená ze členů koalice 
i opozice. V současné době se v souladu 
se strategií města soustřeďujeme na 
nutné investice jako například rozšíření 
kapacity ZŠ, polopodzemní kontejnery 
pro různé druhy tříděného odpadu, 
údržby komunikací a podobně. 

U mnoha akcí nyní probíhá projekční 
a inženýrská činnost a jmenovitě to je 

zřízení parkovacích míst a souvisejí-
cí oprava dešťové kanalizace v úseku 
náměstí Svobody po ulici Karla Havlíčka 
Borovského, rekonstrukce splaškové 
a dešťové kanalizace včetně zřízení 
retenční nádrže na „Staré Sahaře“, pře-
stavba budovy č. p. 54 na školní druži-
nu. Také probíhají projekční práce na 
zasíťování ulice Hašlerova (voda, tlaková 
kanalizace a plyn), probíhá pasportizace 
hřbitovů, zpracováváme studii doprava 
v klidu, řeší se inženýring opravy povr-
chu několika ulic, které jsou na hranici 
životnosti, projektuje se chodník od ná-
městí Svobody k nové páteřní obslužné 
komunikaci, kde je plánována nová vý-
stavba v lokalitě nad koupalištěm. Dále 

bude vyhlášena architektonická soutěž 
na centrum města, projektuje se retenční 
nádrž na zachycení části odtékající vody 
z koupaliště, chystá se nákup nového 
nákladního automobilu za ten dožitý, 
zpracovává se nový územní plán. 

Finanční rozpočet města i přes ne-
příznivou ekonomickou situaci ve státě 
je zatím v dobré kondici s přebytkem 
desítek milionů korun, jež jsou výsled-
kem úsporného hospodaření z pře-
dešlých let. A věříme, že nic nebrání 
realizaci plánovaných investic tak, aby 
se naše město úspěšně rozvíjelo. n

Pavel Bartoš, starosta
Jaroslav Čermák, správa majetku

INVESTICE

Nyní především projektujeme

FO
TO

: A
R

CH
IV

Parkující auta ve vilové části města

SOUTĚŽ O CENY
Rozkvetlé Libčice 2020

Fotky posílejte  
na podatelna@libcice.cz  

do 7. října.
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ZPRÁVY Z RADNICE

Poděkování Vladimíru Urbánkovi
V září rezignoval ze zdravotních 

důvodů na post zastupitele 
města náš dlouholetý kolega 

Ing. Vladimír Urbánek. Jménem měs-
ta i jménem svým děkuji Vladimírovi 
za jeho kvalitní a mnohaletou práci 

pro město Libčice nad Vltavou a přeji 
mu hodně zdraví. Vladimír je eru-
dovaným ekonomem a své odborné 
znalosti zúročil během pěti volebních 
období zejména na pozicích předsedy 
a člena finančního výboru, člena rady 

města a člena zastupitelstva. Vladi-
mír je jedním ze zakladatelů spolku 
Liběhrad a byl často motorem aktivit 
vedoucích k rozvoji našeho města. n

Pavel Bartoš, starosta

KDO JEZDÍ NA KOLE, VÍ, JAK MOC 
NÁM CHYBÍ CYKLOSTEZKA, KTERÁ 
BY NÁS PODÉL VODY SPOJILA 
S LÁVKOU V ŘEŽI, ČI DOKONCE 
NAPOJILA NA CYKLOSTEZKU 
VEDOUCÍ Z PODMORÁNĚ DO 
ROZTOK.

Proč tento krátký úsek stále není? 
A jaká je naděje, že bude? Na 
tyto dvě položené otázky jsem 

se snažil najít odpověď v budově úřadu 
Středočeského kraje. Spolu s městským 
architektem Jiřím Opočenským jsme 
iniciovali schůzku, které se zúčastnili 
zástupci Odboru dopravy a Krajské 
správy a údržby Středočeského kraje 
(KSÚS). Nejdříve proběhlo seznámeni 
s celou historií plánování tohoto úseku, 
respektive o snahách propojení, který 
vyžaduje náročné stavební řešení. 

Nejdále se v přípravě dostala varian-
ta projektu, která navrhuje vedení cy-
klostezky od posledního železničního 
propustku v Letkách po nově vytvoře-
ném náspu až do Úholiček. Součástí 
jsou i nájezdové rampy z obou stran 
k lávce v Řeži a tedy snadné napojení 
i na druhý břeh Vltavy. K této variantě 
již existuje územní rozhodnutí, nyní 
je požádáno již o čtvrté prodloužení. 
Tato varianta cyklostezky je rozpraco-
vána ve stavební projektová dokumen-
taci, ale zhotovitel ji dosud nedokončil 
do fáze projednání stavebního povo-
lení, a to z důvodu dalších požadavků 
SŽDC na doplnění překládky drážního 
kabelu. 

HODNĚ PENĚZ, MÁLO KILOMETRŮ
Dalším důvodem, proč stavba nepo-
stoupila, je dle pana Klimeše, referenta 
pro cyklistickou a drážní infrastrukturu 
Odboru dopravy, to, že došlo k zamít-
nutí předložení k projednání v Radě 
kraje z důvodu vysokých finančních 
nákladů. Rozpočet se vyšplhal na  
124 milionů korun. Hledají se levnější 
alternativy. Vedení po druhém (pra-
vém) břehu je nereálné z důvodu pro-
tnutí přírodní rezervace a vybudování 
nové lávky v Letkách je neprůchodné 
opět z důvodu finanční náročnosti.

NADĚJE UMÍRÁ POSLEDNÍ
I přes překážky je stále snaha hledat 
řešení. Po dohodě se zástupci města 
se KSÚS zavázala vypsat nové výbě-
rové řízení na dokončení projektové 
dokumentace pro stavební povolení, 
a to s variantním, respektive etapovým 

řešením. Tedy aby mohla být na sobě 
nezávisle postavena etapa Letky-láv-
ka Řež a lávka Řež-Úholičky. Vlastní 
stavba se tím nezlevní, ale je naděje, že 
kraj bude ochoten investovat 62 milio-
nů místo 124 a získá klíčový úsek pro 
povltavskou cyklostezku.

DOČASNĚ LODÍ
Realizace cyklostezky bude běh na 
dlouhou trať. Zástupci kraje na závěr 
schůzky ale přednesli zvažovaný návrh 
vybudování přívozu na alternativní 
pohon nejen pro kritický úsek, který 
by spojil oba břehy a stal se turistic-
kou atrakcí. Ve spolupráci s městským 
architektem jsme přislíbili podporu 
tohoto záměru s tím, že vytipujeme 
místa, která by tento přívoz mohl v úse-
ku Řež-přívoz Dol-Libčice propojit. n

Vít Penížek, místostarosta

PO ODCHODU ŘEDITELKY 
NÁSLEDOVALO OKAMŽITÉ 
VYHLÁŠENÍ KONKURZU. ZÁMĚR 
BYL JASNÝ: NAJÍT ŘEDITELE, 
KTERÝ SE UJME VEDENÍ A ZAČNE 
PRACOVAT NA STABILIZACI ŠKOLY.

KONKURZ, JAK MÁ BÝT
Ve snaze najít  nové vedení co nej-
rychleji byl přes prázdniny vyhlášen 
regulérní konkurz dle zákonných poža-
davků Ministerstva školství, tělovýcho-
vy a sportu. Byla sestavena výběrová 
komise ze zástupců města, České školní 
inspekce (ČŠI), Středočeského kraje, 
Školské rady a pedagogického sboru. Ta 
se sešla dvakrát. Poprvé, aby posoudila 
kompletnost přihlášek uchazečů do 
konkurzu, a podruhé, aby s kandidáty 
na ředitele provedla vlastní výběrové 
řízení.

Do termínu konce července se sešly 
tři přihlášky. Může se to zdát málo, ale 
v porovnání s celostátní statistikou si 
nestojíme špatně. Dle statistik ČŠI se 
do poloviny konkurzů přihlašuje jeden 
kandidát, do čtvrtiny dva až tři, více 
kandidátů tvoří poslední čtvrtinu.  

Dva kandidáti byli vyzváni k doplně-
ní dokumentů. Z  přihlášených ucha-
zečů nebyl vybrán žádný, který by spl-
ňoval zákonné požadavky nebo svým 

projevem přesvědčil členy komise, že 
má  zastávat místo ředitele v naší škole. 
Doporučujícím výsledkem komise bylo 
nejmenovat ani jednoho z kandidátů. 
Pro radu města to není závazné stano-
visko, ale i tak nebyla snaha jít proti 
názoru a doporučení odborníků.

POVĚŘENÝ ŘEDITEL
V ředitelně zůstává pověřený ředi-
tel František Bahenský, který se ujal 
funkce na začátku prázdnin. Na pozici 
nastoupil v nelehké době, dokázal 
však sehnat náhradu za kolegy, kteří 
dali výpověď, a škola mohla od září 
fungovat v normálním režimu. Jeho 
velkým úkolem bude stabilizovat  
vztahy v rámci pedagogického sboru 
a odstranit nedostatky shledané ČŠI. To 
jsou úkoly, které nelze vyřešit během 
několika týdnů. Podaří-li se je odstranit 
během tohoto školního roku, budu to 
považovat za úspěch.  A nemyslím, že 
rychlé vyhlašování konkurzu, tak jak 
požadují zastupitelé Libčického občan-
ského spolku LOS, by současnou situaci 
zlepšilo. n

Vít Penížek, místostarosta

Tak jako se střídají roční období, 
tak se v našem městě střídá kázeň 
a nekázeň majitelů psů. Když 

už se zdá, že jsou dodržovány vyhláš-
ky a exkrementů je minimum, 
nastane období hojnosti 
a veřejná prostranství jsou 
opět znečištěna. Povin-
nost majitele psa je jas-
ně stanovena obecně 
závaznou vyhláškou 
číslo 3/2015, která 
určuje pravidla pro 
pohyb psů na veřejném 
prostranství ve městě. 

Chovatelé a vlastníci psů jsou povin-
ni neprodleně odstranit exkrementy 
způsobené psem na veřejném prostran-
ství. Splnění povinností stanovených 

v odst. 1 zajišťuje fyzická osoba, 
která má psa na veřejném 

prostranství pod kont-
rolou či dohledem. Je 
tedy jasně specifikován 
subjekt, který má ex-
krementy uklízet.

Pracovníci naší čety 
provádějí úklid v rámci 

celkového úklidu města, 
což však není úzce zamě-

řeno pouze na exkrementy. Pokud se 
provádí výsyp košů nebo úklidy kolem 
kontejnerů, nemohou se současně sbírat 
pouze exkrementy na všech veřejných 
prostranstvích. Nicméně rada města, 
starosta i správa majetku je trvale naklo-
něna novým účelným návrhům oby-
vatel, jak zajistit větší čistotu veřejných 
prostranství. Facebookové nářky situaci 
s čistotou města neřeší. Jen konkrétní 
kroky lidí, tedy trpělivé sbírání a úklid 
majitelů po svých psech situaci zlepší. n

Pavel Bartoš, starosta
Roman Dědič, tajemník

CYKLOSTEZKA

Jednali jsme s krajem o cyklostezce
ZÁKLADNÍ ŠKOLA

Škola pod novým vedením

URČENO MAJITELŮM PSŮ

O psích exkrementech stále dokola
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Termín zahájení výstavby cyklostezky je zatím neznámý.

Běžné školní ráno
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www.libcice.cz

ZPRÁVY Z RADNICE

KULTURA

Libčický divadelní podzim se přesouvá
SNAD KAŽDÝ LIBČICKÝ PŘÍZNIVEC 
DIVADLA VÍ, ŽE V LIBČICÍCH 
OD ROKU 1964 PROBÍHALA 
VŽDY NA PODZIM DIVADELNÍ 
PŘEHLÍDKA, PŘESNĚJI LIBČICKÝ 
DIVADELNÍ PODZIM – PŘEHLÍDKA 
DIVADELNÍCH SOUBORŮ OKRESU 
PRAHA-ZÁPAD.

Tento „divadelní svátek“ se nám 
podařilo v roce 2016 obnovit a na 
tradici navázat. Pravidelně jsme 

do našeho města přiváděli úspěšné di-
vadelní soubory, které obohatily zdejší 

kulturní život a potěšily všechny, kteří 
jejich představení viděli. Během této 
přehlídky jsme i my vždy předvedli, 
co nového jsme nastudovali, kam jsme 
pokročili. Žili jsme si takto v harmonii 
s našimi diváky a podlehli dojmu, že 
tomu tak bude i nadále. 

Bohužel poklidný život nás všech 
přerušil vpád pandemie, se kterou svět 
bojuje už dlouhé měsíce. A právě ta je 
důvodem, proč jubilejní 25. ročník di-
váci neuvidí v blížících se podzimních 
dnech, ale až za rok. Letošní Libčický 
divadelní podzim jsme se rozhodli 
přesunout o rok vpřed s nadějí, že 

se s diváky setkáme za příznivější 
situace.  

Doufáme však, že se s přáteli divadla 
shledáme dříve než za rok na podzim. 
Rádi bychom představení Ještě jednou, 
profesore, divadelní hru Antonína 
Procházky, kterému se právem přezdívá 
„český Moliére“, uvedli co nejdříve. Sli-
bujeme, že k tomu využijeme nejbližší 
vhodné příležitosti. Divákům se tímto 
omlouváme a společně věříme, že toto 
podivné období plné nejistoty brzy 
skončí. n 

Kateřina Kapounová 
Libčické ochotnické divadlo LOĎ

HUDEBNÍ FESTIVAL

Otevřená 
zahrada
12. ročník festivalu sborového zpěvu 
Otevřená zahrada provázejí již od 
jara koronavirová opatření. Tradiční 
květnový termín spadal do tehdej-
šího nouzového stavu a na jaře to 
vypadalo, že přesun na sobotu 10. 10. 
bude rozumná volba. Ale člověk míní 
a viry si žijí po svém, a tak vám ani 
na konci září nemůžeme říci, v jakém 
režimu bude možné akci uskutečnit. 
Místa na sezení samozřejmě očíslovat 
zvládneme, ale současná mimořádná 
opatření platí do 7. 10., a co bude 
pak, to zatím nevíme.

V každém případě letos nabídne-
me možnost zhlédnout záznam celé-
ho programu těm, kteří třeba budou 
zrovna v karanténě nebo budou mít 
obavy na farní zahradu a do kostela 
přijít. 

Sledujte webové stránky www.
scandula.cz a www.libcickekrizovat-
ky.cz, kde najdete podrobné informa-
ce, a později i odkaz na záznam. n 

Kateřina Judová 
organizátorka

VÝBOR ROZVOJE MĚSTA (VRM) 
MÁ ZA SEBOU TÉMĚŘ DVOULETOU 
EXISTENCI A NASTAL ČAS 
BILANCOVÁNÍ, ALE I VÝHLEDU DO 
BUDOUCNOSTI.

Sdružení nezávislých zastupitelů 
Liběhrad je po léta motorem 
rozvoje města a byl v roce 2018 

iniciátorem vzniku výboru zastupitel-
stva, který se měl věnovat závažným 
rozvojovým tématům. Z toho vyplynu-
la i náplň jeho činnosti definovaná ve 
statutu. Jedním z podnětů vzniku VRM 
bylo jednání se společností Skanska. 
Významný developer vstoupil s velkými 
plány do Libčic, které byly dosud na-
štěstí ušetřeny živelné bytové výstavby, 
která zahltila okolní obce. A tomu jsme 
pochopitelně chtěli zabránit. Jak ale čas 
ukázal, překotný rozvoj se nekoná a de-
velopeři, kteří by chtěli zastavět Libčice, 
nejsou na dohled. Vždyť i první etapa 
projektu Skanska je zatím u ledu. Mož-

ná i právě proto činnost VRM zjevně 
stagnovala. Výboru předsedala Petra 
Pelešková a členové byli Ilona Chrtová, 
Petr Kosík, Pavel Bartoš a Vít Penížek.

Co tedy VRM za poslední dva roky 
udělal? V přípravě jsou pravidla pro 
developery, která se s ohledem na nový 
územní plán dost dobře nevyužijí. Za 
celou svou existenci výbor přijal mi-
nimum usnesení. Pouze jednou poslal 
zastupitelům jasnou zprávu o svém 
pohledu na konkrétní věc. V ostatních 
případech se museli zastupitelé spokojit 
jen s vágními sdělení ze zápisů, které se 
k nim více než půl roku ani nedostaly. 
I z toho důvodu se témata, která VRM 
projednával, musela znovu projednávat 
na pracovních setkání zastupitelů, přes-
tože každý z volebních subjektů má ve 
VRM zastoupení – to je určitě velkým 
zklamáním a ukázkou, že komunikace 
drhne a zřízení výboru není zárukou 
lepšího předávání informací směrem 
k zastupitelům.

V relativně vysokém pracovním 
vytížení a na základě důkladné rozvahy 
jsme si položili otázku, zda má další 
existence výboru smysl? Není lepší věci 
projednávat se všemi zastupiteli přímo 
v zastupitelstvech nebo pracovních se-
tkáních s přítomností odborníků, která 
se už tolikrát osvědčila? I když jsme 
byli iniciátory vzniku tohoto výboru, 
dnes po dvou letech zjevné nečinnos-
ti a přešlapování na místě zastáváme 
názor, že jeho existence je nadbytečná 
a existují efektivnější cesty, jak témata 
rozvoje našeho města řešit. 

Na zářijovém zastupitelstvu města 
bylo navrženo, aby činnost tohoto ne-
funkčního poradního orgánu zastupitel-
stva města pod vedením Petry Peleškové, 
zastupitelky za Libčický občanský spolek 
LOS, byla ukončena, a tak se i stalo. n

Pavel Bartoš, starosta 
Vít Penížek, místostarosta 
Petr Kosík, radní

VÝBOR ROZVOJE MĚSTA

Proč byl po dvouleté existenci 
výbor rozvoje města zrušen

Pokračujeme v trendu kulturního 
ukládání tříděného odpadu. 
V roce 2018 došlo ke změně 

z původních plechových kontejnerů 
o objemu 1100 litrů na kontejnery po-
lopodzemní o objemu tři a pět metrů 
krychlových. Nedávno jsme uvedli do 
provozu nové stanoviště u křižovatky 
ulic Letecká a K Přívozu. V současné 
době se dokončuje stavební řízení 
na stanoviště v Hašlerově ulici a také 
rozšíření kapacity na stanovišti v Tržní 
ulici. Lokalita Hašlerova byla dlouho 
opomíjena a místní obyvatelé jsou 
nuceni dost nekomfortně odvážet 
tříděný odpad na stanoviště U Černé 
hory. Díky vstřícnosti Římskokatolické 

farnosti Roztoky je městu umožněno 
kontejnery instalovat na církevním 
pozemku mezi železniční tratí a míst-
ní komunikací. Město bohužel v této 
lokalitě nevlastní žádný vhodný poze-
mek. Zde bude i mobilní kontejner na 
drobný kov a nádoba k ukládání pou-
žitých jedlých olejů. Stanoviště v Tržní 
bude rozšířeno o dva kontejnery, jeden 
bude na plasty, druhý na papír a i zde 
bude doplněn mobilní kontejner na 
drobný kov a nádoba na použité jedlé 
oleje. Omlouváme se občanům za 
chvíle nepohody v souvislosti s výstav-
bou. n

Jaroslav Čermák, správa majetku

ODPADY

Síť polopodzemních kontejnerů 
se úspěšně rozšiřuje

FO
TO

: A
R

CH
IV

Sběrné místo pro použité žárovky  
najdete před stodolou.
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VÝBOREM MYSLÍM TEN, KTERÝ SE MĚL VĚNOVAT ROZVOJI 
MĚSTA A BYL HLASY VŠECH 15 ZASTUPITELŮ ZŘÍZEN 
KRÁTCE PO VOLBÁCH V ROCE 2018. 

Vznikl částečně jako reakce na 
složitá jednání se Skanskou, 
částečně z potřeby vytvoření 

pravidel pro developery, zejména však 
z povinnosti pořídit v tomto funkčním 
období zastupitelstva nový územní 
plán. 

Takový osud dostal výbor do vínku 
a k němu získal předsedkyni z řad 
opozice. Dalšími členy výboru se stali 
tři radní města (starosta, místostaros-
ta, Ing. Kosík) a Ing. Chrtová za ODS. 
Koalice tedy nenechala nic náhodě 
a stejně jako v ostatních výborech 
zastupitelstva má i v tomto většinu. 
Většinová převaha však má i rubovou 
stranu, kterou si koalice možná na 
počátku neuvědomila, výsledky práce 
výboru jsou přímo závislé na účasti 
i aktivní práci koalice.

Právě aktivita však byla kamenem 
úrazu spolupráce ve výboru. Pasivita 
radních vedla za rok a půl existence 
výboru k tomu, že ač byl od loňského 
července připraven koncept pravidel 
pro developery, která by měla dát jasný 
rámec podmínkám, za jakých bude 
možné začít na území města stavět větší 
celky, finální verze hotová není. 

Dodnes tak nevíme, jaké budou 
příspěvky investorů do rozpočtu města, 
a zdálo se, že není vůle v brzké době 
tento stav změnit. Přes opakované 
připomínky a dotazy, zda již koncept 
pravidel zkontroloval právník, přes 
schůzku s JUDr. Plosem, odborníkem 
na aplikované stavební právo v ČR, 
která proběhla již loni v srpnu, nedošlo 
v přípravě k posunu a pravidla nejsou 
dodnes právně zrevidována a dokon-
čena. 

Pasivita vedení města, které má 
oprávnění zadat tuto činnost právníko-
vi a vyhradit na ni potřebnou finanční 
odměnu, způsobila, že jeden ze základ-
ních úkolů výboru jsem nemohla jako 

předsedkyně výboru splnit. Jsem pře-
svědčena, že šlo o záměrnou obstrukci, 
protože zadat externistovi práci, navíc 
při deklarované ochotě JUDr. Plose 
nám s revizí dokumentu pomoci, bylo 
jen otázkou odeslání jedné objednávky.

PŘÍSNĚ TAJNÉ
Výbor byl zřejmě pro vedení města 
nepohodlný. Velmi podobně jako 
k pravidlům pro investory se vedení 
města stavělo i k přípravě územního 
plánu (ÚP). Výbor rozvoje nebyl vůbec 
připuštěn k přípravě zadání ÚP, stejně 
tak se neúčastnil přípravy návrhu ÚP. 
Není to tak, že bych se nesnažila tuto 
tematiku na jednání výboru zařadit, 
vedení města si však úzkostlivě střeži-
lo informace, které se přípravy týkají, 
výbor přizvalo jen k jediné z mnoha 
schůzek s projektantkou. 
Rovněž ze zápisů z jednání rady města 
se o probíhajících jednáních nic nedo-
zvíte. Dotazem u projektantky ÚP jsem 
zjistila, že bez souhlasu starosty města 
se nesmí s nikým na téma ÚP sejít, a to 
ani s výborem, aby neporušila smluv-
ní ujednání. Ve smlouvě však žádné 
podobný zákaz není. 
Pokus dostat ÚP na program srpno-
vého jednání výboru skončil sabotáží 
od radních. Z celé snahy svolat výbor 
po vzájemné dohodě všech nezbylo 
nic. O termínu jednání se telefonovalo, 
elektronicky hlasovalo a byla naděje, 
že se výbor za účasti nejméně tří jeho 
členů, dále pak projektantky a pořizo-
vatele, 6. srpna sejde a bude se věnovat 
pravidlům a ÚP. Krátce před začátkem 
jednání však svou účast místostarosta 
zrušil, takže jsme zbyly s Ing. Chrtovou 
samy. 

Z přípravy tohoto jednání, která byla 
z mé strany naprosto korektní a vstříc-
ná ke všem zúčastněným, si odnáším 
závěr, že koalice neumí a nechce být 

partnerem ani tam, kde si svou jistou 
převahu stále udržuje. Výbor byl pro 
koalici nechtěné dítě, o které je naoko 
pečováno, ale které je současně stále 
pomyslně drženo pod krkem, aby si ná-
hodou příliš nevyskakovalo. Tok infor-
mací mezi vedením města a výborem 
byl trvale filtrován do útržků, a kdo se 
stále neptá, nedozví se ani ty útržky. 

NEPOTŘEBNÝ VÝBOR. ZRUŠME HO!
Vrcholný kousek předvedla koalice 
na posledním zastupitelstvu, na němž 
místostarosta navrhl zrušení výboru 
rozvoje města a osm přítomných zá-
stupců koalice bylo „pro“. K projednání 
rozvojových projektů prý bude stačit 
pracovní setkání členů zastupitelstva, 
takové jednání však nemá žádnou 
oporu v zákoně, nepořizuje se z něj 
zápis, nehlasuje se na něm, tudíž nic, co 
se na takovém setkání dohodne, není 
závazné, dokud to není schváleno na 
řádném jednání zastupitelstva. Cílem 
celé rošády se zrušením výboru je, aby 
našemu vedení města nikdo neviděl 
pod ruce a to mohlo v klidu a tichosti 
zadávat různé studie, projekty, aniž by 
s ostatními muselo diskutovat faktic-
kou potřebnost či efektivnost těchto 
záměrů. Takové jednání navíc začíná 
vést k tomu, že jsou postupně utráceny 
peníze z rezervy rozpočtu bez ohledu 
na to, jaký bude na konci roku stav pří-
jmů města v důsledku jarního stopnutí 
ekonomiky. Jsme svědky neuváženého 
rozhazování peněz v době, kdy bychom 
se měli vážně zamýšlet nad každou 
položkou v rozpočtu, zda ji musíme 
nezbytně vydat, či ne. 

Od teď tedy budou úplně všechny 
projekty pod dohledem pouze rady 
města. Takový postup by měl vadit 
nejen zastupitelům opozičním, ale 
kterémukoliv občanovi města, protože 
jde o peníze nás všech. n 

Petra Pelešková 
zastupitelka za Libčický  
občanský spolek LOS

PETRA PELEŠKOVÁ ZA LIBČICKÝ OBČANSKÝ SPOLEK LOS

Dělají si radní z výboru holubník?
OLGA MRAČKOVÁ ZA LIBĚHRAD

Opoziční publicita za každou cenu

www.libcice.cz

DVA ROKY „NA RADNICI“ 
V MÉM RODNÉM MĚSTĚ NEBYLY 
NAPLNĚNY DOBRÝM POCITEM 
Z MOŽNOSTI PRACOVAT PRO 
LEPŠÍ MĚSTO, ALE STALY SE 
DOBOU NEKONČÍCÍCH OSOBNÍCH 
ÚTOKŮ ZE STRANY OPOZICE LOS 
A JEJICH PŘÍZNIVCŮ NA VŠECHNY 
KOALIČNÍ ZASTUPITELE. 

Jako rodačka z Libčic jsem 
s čistou hlavou a upřímnými 
myšlenkami reagovala na výzvu 

Liběhradu a šla, jak se říká, „do toho“. 
Ptáte se do čeho –  stejně jako já? Ráda 
odpovím. Do spoluúčasti na pozvol-
ném udržitelném rozvoji Libčic společ-
ně s obnovením tolik občany žádaných 
kulturních a společenských akcí, revi-
talizaci městských médií, zkrátka chtěla 
jsem něco pro město udělat ve svém 
volném čase. Po posledním zasedání 

zastupitelů se sama sebe ptám, zda osm 
zastupitelů koalice  je opravdu osm 
kriminálníků, jak by usoudil náhodný 
a nezaujatý návštěvník jednání? Od 
kolegů z opozice LOS jsme napadáni za 
lhaní, z pokusů o rozkrádání majetku, 
manipulaci a jiné praktiky, ke kterým 
bych se já osobně nikdy nesnížila. 

V hlavní roli útočníků nepatřičných 
invektiv na hranici dobrého vkusu 
jsou zastupitelé LOS, od nichž bych 
očekávala více než jen klišé „hlavně 
musím být slyšet“ a je jedno, co říkám 
a co jsem kromě planých výkřiků na 
kameru při zasedání zastupitelstva pro 
město udělal(a). 

Zkrátka maloměstské divadlo za-
stínilo to nejdůležitější. Hodiny práce 
vedení města na návrhu tolik očekáva-
ného nového územního plánu společně 
se snahou o co nejrychlejší realizaci 
chybějícího sálu pro společenské akce. 

Je třeba zmínit i enormní úsilí vedení 
města o stabilizaci místní základní 
školy a nikdy nekončící práci s nutnou 
a neodkladnou údržbou a rozvojem 
města. 

Má vize o spolupráci koalice s opozi-
cí LOS na budování rodného města se 
rozplynula. Slušní a pracovití lidé jsou 
LOSem veřejně zesměšňováni. Základ-
ním programem opozice je permanent-
ní bojkot všeho, co koalice navrhne či 
udělá. Nepřeji si do druhé poloviny 
volebního období nic víc než méně 
osobních útoků, zato více schválených 
projektů, které po nás ve městě budou 
vidět a zlepší život všem, především 
našim dětem. n 

Olga Mračková 
zastupitelka za Liběhrad

ZVEME NADŠENÉ BĚŽCE 
v neděli 25. října od 10 hodin na 

LIBČICKÝ BĚH
Start v 11 hodin z náplavky
Registrace od 10 hodin
Trasa 8 km, trasa pro děti
Ceny pro vítěze, občerstvení
Registrujte se on-line na libcickybeh@gmail.com

INZERCE ZDARMA

Více na www.libcice.cz



krátce
Mateřská škola
V září probíhal adaptační provoz, 
protože si děti musely po dlouhé 
přestávce zvyknout na nové pro-
středí a pobyt ve školce. V provozu 
jsou všechny třídy se zavedením 
zvýšených hygienických opatření. 
Nyní již školka jede ve standardním 
režimu, pouze všechny plánované 
akce (divadla, exkurze a výlety) na 
první pololetí jsou zrušeny s ohledem 
na současnou koronavirovou situaci. 
Probíhá pouze plavecký výcvik 
a taneční kroužek ve spolupráci se 
Základní uměleckou školou, kde 
jsou děti pouze v jedné skupině, aby 
nedošlo k přenosu.  

Základní škola
Zahájení školního roku 2020/2021 
proběhlo bez omezení. Aktuální počet 
žáků je 333 a nošení roušek je povin-
né během výuky pro děti na druhém 
stupni. Toto opatření neomezuje 
výuku a ta probíhá v plném proudu.

Od začátku školního roku funguje 
nové poradenské pracoviště. V rámci 
primární prevence žáci 8. a 9. tříd na-
vštívili Revolution train v Kralupech nad 
Vltavou. Kariérová poradkyně připravu-
je žáky 5. tříd na víceleté gymnázium.

Škola nabízí zájmové kroužky Funny 
English, Šikovné ručičky, Jóga 
a cvičení s hudbou a pro budoucí 
prvňáčky zajišťuje přípravu na školu 
– předškoláčka. Všechny aktivity jsou 
zdarma, protože jsou hrazeny z fon-
du školského rozvoje. n red
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Fotbalové zápasy říjen 2020
n  10.10. sobota, 10 hodin 

mladší žáci AFK – Holubice

n  10.10. sobota, 14 hodin 
A tým AFK – SK Bakov  
nad Jizerou

n  11.10. neděle, 10.15 hodin 
dorost AFK – SK Kladno B

n  12.10. pondělí, 16 hodin 
stará garda AFK – Čechie Kralupy

n  22.10. čtvrtek 16.30 hodin 
mladší přípravka AFK – Slaný – 
Hřebeč – AFK

n  24.10. sobota, 10 hodin 
mladší žáci AFK– Velké Přílepy

n  24.10. sobota, 14 hodin 
A tým AFK – FK Slavoj St. Boleslav

n  25.10. neděle 10.15 hodin 
dorost AFK – Olympie Zdice

n  31.10. sobota, 16.30 hodin 
starší přípravka AFK – Hrdlív – 
Zákolany

novinky z knihovny
George  
Orwell:

1984
zrcadlový text 

Nakladatelství: 
INFOA 2019

Antoine  
de Saint-Exupery:

Malý princ 
zrcadlový text 

Nakladatelství: 
INFOA 2019

Francois  
Scott Fitzgerald: 

Velký Gatsby
zrcadlový text

Nakladatelství: 
 INFOA 2015

Třetí zářijový čtvrtek proběhla 
zahradní slavnost k 70. výročí 
založení školy. Oslava byla pláno-

vána na červen, ale kvůli koronavirové 
situace byla přeložena na září. „Mysleli 
jsme si, že v září už to bude dobré, 
ale opět jsme se zaobírali myšlenkou 
přesunu na jaro. Nakonec jsme zvážili 
rizika, akci uskutečnili a jsme za to 
rádi,“ popisuje dilema ředitel školy.  

Příznivá předpověď počasí umož-
nila oslavu uspořádat venku na zadní 
zahradě. Návštěvníci mohli zhlédnout 
výstavu prací výtvarného oboru, krátké 
filmy literárně-dramatického oboru, zá-
znamy ze školní kroniky nebo ukázky 
výstupů distanční výuky. Své doved-
nosti představil taneční soubor a hu-
dební obor velmi zdařile reprezentoval 
pěvecký sbor Škatulata, Saxofonový 
soubor a Komorní orchestr.

OTEVŘENÍ ZAHRADY
Velkým okamžikem bylo otevření nově 
zrekonstruované přední zahrady, kde 
společně přestřihli červenou stužku 
ředitel školy a starosta města. Zahrada 
je kromě nové výsadby osazena hracími 
prvky pro děti, vybavena odpočinkovými 
zónami a lavičkami pro čekající rodiče. 

Na závěr slavnostního odpoledne 
vystoupil Komorní orchestr a Škatulata 
s repertoárem českých pohádkových 

melodií, které si nadšeně zazpívali i di-
váci. „Zpočátku jsme se obávali nízké 
návštěvnosti. Naše obavy se ukázaly 
liché, dorazilo mnoho příznivců školy,“ 
vyjadřuje své původní pochybnosti 
pan Kliment. „A co dodat na závěr? 
Naší ,Zušce‘ je sice 70 let, nicméně je 
stále v dobré kondici a těší se velké 
oblibě a popularitě. Je potřeba pouze 
dohlédnout na to, aby nám nezpychla, 
dál se rozvíjela a byla pevnou součástí 
vzdělávacího procesu nejen v Libčicích, 
ale i v rámci celého regionu,“ uzavírá 
ředitel školy Vladimír Kliment. n red

Zpřístupnění nové zahrady veřejnosti

ZÁKLADNÍ UMĚLECKÁ ŠKOLA

Oslavili jsme jubileum 
a otevřeli zahradu
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DRUHÝ ZÁŘIJOVÝ VÍKEND 
PROBĚHL V AREÁLU TJ SOKOL 
OČEKÁVANÝ SPORTOVNÍ DEN. 
DRUHÝ ROČNÍK TÉTO AKCE 
VZNIKL Z PODNĚTU MĚSTA, KTERÉ 
JI TAKÉ FINANČNĚ ZAŠTÍTILO. 

Cílem bylo spojit všechny spor-
tovní organizace a uspořádat od-
poledne pro děti a rodiče. Tomu 

předcházela řádná příprava a koordi-
nační schůzky účastníků i pořadatelů. 
Pořadatelem bylo město Libčice, ale 
veškerá organizace spočívala na bed-
rech Sokola. Myslím, že jsme se svého 
úkolu zhostili na výbornou a vše bylo 
dobře připraveno. Do poslední chvíle 
jsme nevěděli, zda akce kvůli koronavi-
ru vůbec proběhne. 

Byla připravena jednotlivá stanovi-
ště: házená, box, gymnastika, karate, 
stolní tenis, šplh, tenis, parkour, to 
vše v rámci TJ Sokol. Dále zde bylo 
stanoviště oddílu kopané AFK Libčice 
a Centrum Malina připravilo pro děti 
soutěže a ukázky aktivit.

Sportovní odpoledne zahájil ve 
tři odpoledne starosta Pavel Bartoš 
a popřál nám zdar akce. Na to navázala 
společná rozcvička a zahájení soutěží. 
Děti obdržely soutěžní kartu pro plnění 
úkolů na všech stanovištích. Po vyplně-
ní karty proběhlo slosování a úspěšný 
sportovec dostal medaili a další dárky. 
Během odpoledne proběhly názorné 
ukázky sportů, kde všechny oddíly pre-
zentovaly svou činnost. Děti si mohly 
vyzkoušet jednotlivé disciplíny a rodiče 

získali kontakt na trenéry. Sportovního 
dne se zúčastnilo 125 dětí, které dopro-
vázeli rodiče a příznivci sportu. Celé 
odpoledne zdařile moderoval Jakub 
Šíma, který zajišťoval hudební produkci 
a informoval účastníky o jednotlivých 
sportech i organizacích. 

Po předání cen následovala oblíbená 
tombola a losování odevzdaných kar-
tiček o další dárky a ceny. Poděkování 
za poskytnutí cen patří panu Velebi-
lovi a paní Světlaně – provozovatelům 
restaurace Na žíněnce, kteří se postarali 
o zdařilý průběh odpoledne v rámci 
občerstvení. Soutěžící děti dostaly 
párek v rohlíku a pití, ale především si 
odnesly krásné zážitky, pamětní kartu 
a odměny.

Nakonec přijeli hasiči SDH Libčice, 
kteří se akce nemohli zúčastnit kvůli 
cvičení. Děti se seznámily s hasičskou 
technikou a pak hasiči vypustili do vol-

ného prostoru nezávadnou hasicí pěnu 
a vypukl závěrečný rej spojený s disko-
tékou. Krásně vyšlo počasí a slunečné 
odpoledne přispělo k pohodě všech. 
Podařilo se nám rozhýbat děti, ukázat, 
že sport je fajn, a potkat se na společné 
akci. Hlavní záměr sportovního dne 
jsme naplnili. 

Závěrem bych chtěl poděkovat 
zástupcům města za sponzorování, ale 
především paní Bartíkové, paní Čer-
mákové, Kejmarové, výboru TJ Sokol 
a všem, kdo se aktivně podíleli na pří-
pravě sportovního dne bez nároku na 
honorář. Díky za účast všem, kdo přišli 
a zapojili se. Těšíme se na příští ročník, 
který bude údajně na jiném místě, tak 
se necháme překvapit organizátory. 
Věřím, že bude stejně zdařilý jako ten 
letošní i předcházející. Sportu zdar! n 

Tomáš Hykeš 
místostarosta a jednatel TJ Sokol

LIBČICKÝ SPORTOVNÍ DEN

Děti byly nadšené a dobře se bavily

Vyvrcholením sportovního dne byla pěna.
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Prohlédněte si fotky ze slavnosti na www.libcice.cz, odkaz galerie/fotografie z akcí.
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AUTOSERVIS 
Přílepská 1707 a 1233, Roztoky
Kompletní zajištění STK včetně měření EMISÍ. 
Opravy vozů všech značek – mechanické opravy, 
autoelektrika, servisní prohlídky, výměna oleje, 
diagnostika, výměna skel, servis klimatizace 
a dezinfekce ozonem, montáž příslušenství, 
zabezpečení vozu, opravy brzd, výměna výfuku, 
oprava podvozku, výměna tlumičů a pérování. 
Zajistíme opravu havarovaného vozu včetně 
zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřízení 
geometrie na moderním 3D zařízení. Zdarma 
zapůjčení náhradního vozu.
Kontakt:
Miroslav Vejbora: 731 862 462 
Josef Čížkovský: 731 151 334 
STK EMISE: 233 910 042 
servis@autohouser.cz

PNEUSERVIS 
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů pro auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby a speciální vozy. Montáž a opravy pneu na 
moderních strojích s použitím nových technologií. 
Diagnostika kontrolních systémů tlaku v pneu. 
Uskladnění pneumatik a jejich servis. Odborná 
konzultace při výběru a prodej příslušenství. Přímé 
zastoupení prémiových značek pneumatik a disků.
Kontakt:
Lumír Novotný: 774 151 334,  
lumir.novotny@autohouser.cz 
Michal Kmoch: 608 638 173
PRODEJ A SERVIS: 220 911 128

AUTODÍLY
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej širokého sortimentu náhradních  
dílů na většinu značek, zajistíme i originální 
náhradní díly. Spolupráce s dodavateli –  
AUTO KELLY, APM, ACI, ELIT, INTER CARS,  
MG PARTS, STAHLGRUBER a další.  
Velkoobchod a maloobchod, autodíly  
dovezeme až do vaší dílny.
Kontakt:
Martin Franc: 739 465 534 
martin.franc@autohouser.cz 
Pavel Ondrák: 731 151 343 

www.autohouser.cz

Vaše zahrada
               od projektu 

   po údržbu
          kvalita se zárukou 

Projekce a realizace zeleně
Automatické závlahové systémy
Zahradní jezírka – koupací, okrasná
Předpěstované travní koberce
Dřevěné altány, pergoly, paluby
Kamenné zídky, dlažby, opěrné zdi

BAOBAB – péče o zeleň s.r.o. I Rýznerova 3/24, 252 62 Únětice
mobil: 731 659 881 I tel./fax.: 224 319 917 I e-mail: realizace@baobab.cz
www.baobab.cz  

Facebook “f ” Logo RGB / .ai Facebook “f ” Logo RGB / .ai

 zahradybaobab

VYBAVENÍ DĚTSKÉ LYŽE 
110 – 130 cm

DOSPĚLÉ LYŽE
A SNOWBOARD BĚŽKYDĚTSKÉ LYŽE 

70 – 100 cm

KOMPLETNÍ SET* 750,- 1090,- 1250,-

SAMOSTATNÉ LYŽE 600,- 900,- 1150,-

HELMA 100,- 100,- –

KAUCE 500,- 1000,-

1250,-

1000,-

100,-

1000,- 1000,-

Ke každé soupravě dostávate automaticky potvrzení o seřízení lyžařského vázání ZDARMA.

Internacionální 1231/8, Praha 6 165  00, Tel.: 220 920 014 - infolinka, 775 085 151 - obchod a půjčovna
EMAIL: SERVIS@CYKLOADAM.CZ, WWW.SKIADAM.CZ

Cena platí při zapůjčení od 19.10. do 14.11. 2020

VYBAVENÍ DĚTSKÉ LYŽE 
110 – 130 cm

DOSPĚLÉ LYŽE
A SNOWBOARD BĚŽKYDĚTSKÉ LYŽE 

70 – 100 cm

KOMPLETNÍ SET* 999,- 1290,- 1490,-

SAMOSTATNÉ LYŽE 800,- 1200,- 1350,-

HELMA 100,- 100,- –

KAUCE 500,- 1000,-

1490,-

1300,-

100,-

1000,- 1000,-

Cena platí při zapůjčení od 16.11. do 12.12. 2020

VYBAVENÍ DĚTSKÉ LYŽE 
110 – 130 cm

DOSPĚLÉ LYŽE
A SNOWBOARD BĚŽKYDĚTSKÉ LYŽE 

70 – 100 cm

KOMPLETNÍ SET* 1699,- 1699,- 1899,-

SAMOSTATNÉ LYŽE 1550,- 1550,- 1750,-

HELMA 100,- 100,- –

KAUCE 500,- 1000,-

1899,-

1750,-

100,-

1000,- 1000,-

Cena platí při zapůjčení od 14.12. do 31.12. 2020

NEKUPUJTE LYŽE!!!

FULL
SERVICE

VYPŮJČTE SI JE NA CELOU SEZONU!!!

VRACÍTE AŽ 30. 4. 2021
POZOR!

ZAČÍNÁME
19. 10. 2020

3000
PÁRŮ

LYŽÍ



ITALSKÁ PIZZA 
S ČESKÝM 
SRDCEM!

732 111 333 
www.cipollita.eu

PO-NE 11.00 – 21.00
ulice 5. května 160, Libčice nad Vltavou

RÁDI VÁM PIZZU ROZVEZEME ZDARMA*: LIBČICE NAD VLTAVOU, TURSKO, ÚHOLIČKY, 
VELKÉ PŘÍLEPY, HOLUBICE, KOZINEC, DEBRNO, DOLANY, SVRKYNĚ, KRALUPY NAD VLTAVOU, ROZTOKY 
* Rozvoz zdarma platí v Libčicích. V ostatních lokalitách je rozvoz zdarma při objednávce nad stanovenou hranici, jinak je rozvoz zpoplatněn – více informací na www.cipollita.eu.

01. MARGHERITA 115 Kč 200 Kč 
tomaty, mozzarella, čerstvá bazalka

02. OLIVOVÁ 125 Kč 215 Kč 
tomaty, mozzarella, černé a zelené olivy

03. ŽAMPIONOVÁ 130 Kč 220 Kč 
tomaty, mozzarella, čerstvé žampiony

04. SALÁMOVÁ 135 Kč 220 Kč 
tomaty, mozzarella, salám

05. ŠUNKOVÁ 140 Kč 230 Kč 
tomaty, mozzarella, šunka

06. SLANINOVÁ 140 Kč 230 Kč 
tomaty, mozzarella, slanina

07. HAWAI 145 Kč 240 Kč 
tomaty, mozzarella, šunka, ananas

08. PIKANTNÍ 155 Kč 250 Kč 
tomaty, mozzarella, salám, jalapeños papričky 

09. ŠUNKOVÁ S OLIVAMI 155 Kč 250 Kč 
tomaty, mozzarela, šunka, olivy

10. DIAVOLA 170 Kč 270 Kč 
tomaty, mozzarella, italský pikantní salám 
(spianata piccante), cibule, jalapeños papričky

11. VALENTINA 155 Kč 250 Kč 
smetana, mozzarella, niva, jalapeños papričky

12. CAPRICIOSA 155 Kč 250 Kč 
tomaty, mozzarella, šunka, čerstvé žampiony

13. SPINACI 155 Kč 250 Kč 
tomaty, mozzarella, listový špenát, vejce

14. DON TOMMASINO 165 Kč 260 Kč 
smetana, mozzarella, listový špenát, slanina

15. TONNO 160 Kč 255 Kč 
tomaty / smetana, mozzarela, tuňák, cibule 

16. BOMBA 160 Kč 255 Kč 
tomaty, mozzarella, slanina, vejce, cibule

17. QUATTRO FORMAGGI 165 Kč 260 Kč 
smetana, čtyři druhy sýra

18. POLLO 165 Kč 265 Kč 
tomaty / smetana, mozzarela, kuřecí maso, niva

19. TIROLO 165 Kč 265 Kč 
smetana, mozzarela, hermelín, slanina, brusinky

20. KRÉTA 165 Kč 265 Kč 
smetana, mozzarella, kuřecí maso, brokolice 

21. GAMBERRETI E MARE 180 Kč 275 Kč 
tomaty, mozzarela, tygří krevety, špenát, česnek

22. ROMANA 165 Kč 265 Kč 
tomaty, mozzarela, salám, šunka, žampiony 

23. VENEZIA 145 Kč 240 Kč 
tomaty, mozzarela, šunka, hermelín 

24. VEGETARIÁNSKÁ 155 Kč 250 Kč 
tomaty, mozzarela, olivy, kukuřice, špenát, žampiony

25. ČOKOLÁDOVÁ 165 Kč 265 Kč 
tvaroh, čokoláda, banán, mandle

 32 cm   45 cm  32 cm   45 cm

Výměna na smetanový základ
32 cm (100 g): 5 Kč
45 cm (200 g): 10 Kč

Přílohy
cibule (50 g): 5 Kč
vejce (1 ks): 5 Kč
ananas (50 g): 15 Kč
papričky jalapeños (50 g):  15 
Kč
kukuřice (50 g): 15 Kč
olivy (100 g): 15 Kč
listový špenát (100 g): 15 Kč
čerstvé žampiony (100 g): 15 Kč
kuřecí maso (100 g): 30 Kč
mozzarella (100 g): 30 Kč
tuňák (70 g): 30 Kč

niva (100 g): 30 Kč
uzený sýr (100 g): 30 Kč
hermelín (100 g): 30 Kč
šunka (100 g): 30 Kč
slanina (100 g): 30 Kč
pikantní salám (100 g): 30 Kč

Cena krabice na pizzu
32 cm:  10 Kč 
45 cm: 15 Kč


